
HRVATSKA KOMORA MEDICINSKIH SESITA.RA
ZAGREB, Maksimirska l1I 12

Tel.: ++385 I 24 44 303, fax.: ++385 I 24 44 306, OtB: 13208436102. poslovni radun:
HR802484008 1 1 0 1 9 57224
KLASA; 008-04123 -0 1 /05
URBROJ: 696-3-I-23-02
Zagreb,19. mjna 2023"

ZAPISNIK

sa 148. sjednice Vijeda Flrvatske komore medicinskih sestara (u daljnjem tekstu: Komora)
odtLane 19, mjna 2023. godi.ne s podetkom u 13.00 sati u prostorijama Hrvatske komore
medicinskih sestara, Zagreb, Maksimirska III12, sa slijederiim

Dnevnim r,edom:

1. Usvajanje zapisnika sa 146. sjednice i biljeSke sa 147 . sjednice Vijeia HKMS,
2. Raspisivanj e izbora za I delegata u Skupstini HKMS ispred podruZnice
Vukovarsko srij emske Lupunije,
3. ImenovanjedopredsjednikaHKMS,
4. Prijedlog zaizmjenu i dopunu Pravilnika o doclatnorn usavr5avanju medicinskih sestara,
5. Razmatranje zamolbi za financijsku pomod dlanovima diji su objekti stradali tijekom
vremenskih nepogoda 19.7 .'2023.,
6. Razno

Nazodno je 18 dlanova Vijeia HKMS.
Dnevni red je jednoglasno usvojen,

Adl) Usvajarrje zapisnika sa 146. sjednice i bilje5ke sa 1147. sjednice Vijeda HKMS
Zapisnik sa 146. sjednice i biLjeska sa I47 . sjednice Vijeia IIKMS jednoglasno su nsvojeni.

Ad2) Raspisivanje izbara za 1 delegata u Skup5tinii HKMS ispred podruZnice
Vukovarsko - srijemske Zupanije
Odluka o raspisivanj u izbora za I delegate u SkupStini HKMS ispred PodruZnice
Vukovarsko -srij emske Zupan ij e j edno glasno j e usvoj ena.

Ad3) Imenovnnje dopredsjednika HKMS
Predsjednik HKMS za doprerisjednicu je predloZio Vericu Alerii, dosada5nju dopredsjednicu
HKMS. Prijedlog predsjednika usvojen j e uz 15 glasova za t 3 suzdrLanaglasa,

Ad4) Prijedlog za izmjenu i dopunu Pravilnika o dodatnom usavr5avanju medicinskih
sestara
Mladen SamaldZija pojasnio.je kako je su od strane OB YaraLdrn zaprimljena tri prijedloga za
lzmjenu i nadopunu Pravilnika o dodatnom usavrSavanju medicinskih sesiara.
Clan Vije6a iz Sisadko-moslavadke Zupanije komentirao je prijedlo g za program edukacije
operacij ske zdravstvene nj ege.



Predsjednik Komore rekao je da se program usavr5arranja odvija naZdravstvenom veler,rdili5tu
zagreb bez suglasnosti Hrvatske komore medicisnkih sesta.ra.
Pojasnio je postupak izmjene Pravilnika koji je u nadleZnosti Komore, za razliku od
specijalistidkog usavrS ava4ja koje je u nadleZnosti Ministar:stva zdravstva.
Clanica Vijeda iz Grada Zagreba te dlan Vijeia iz Koprivnidko-kriZevadke Zupanije takoder su
komentirali prij edlog za izrnjenu i dopunu pravilnika.

operacijske zdravstvene njege vei propisan
Vijeie HMS moZe odgovoriti kako traZi

kvaritetni, orrnosno zadovorjav?r_t9i: er*i.u'T;l;X"li{}?fr11?':i.1-;"r-i:"::il,flitj:
komentirala prijedloge. Clanica Vijeia iz Krapinsko-zagg1ske Lupanrje r-utru kal<o se radi o
mijeSanju dviju vrsta usavrsavanja, Proditan je upit upui..r pisanim putem dlanice yijeca iz
Primorsko-goranske Lupanije. Predsjednik Kon oie predlo:zio je da se donese zakljudai< kako
program za o'peracijsku zdra'vstvenu njegu vei posto.ji , a z"a ostala dva prijedl oga zatraLit ie se
mi5ljenje strudnih druStava od strane Komore.Piijedlog je usvojen ut i"ain suzdrLan glas.
Za opetaciiske sestre predlaZe se odgovor da prograrn ved prostoji u uiz"""^pravilniku i da se
ne treba mijenjati niti nadopunjavati. Prijedlog je usvojen uz jedan suzdrZan glas,

Ad5) Razmatranje zamolbi za financijsku pomod ilanovima iiji su objekti stradali
tijekom vremenskih nepogod a 19.7.2023,
Predsjednik Komore predloZio je da se objavi javni poziv kojim 6e se pozvati sve medicinske
sestre i tehnidare koji su bili Zrlve svih elementarrrih n"pogodu tijekom godine da se jave kako
bi se prikupili. podaci, obavezno s Rjesenjem o procjeni Stete na stambenim objektima kako bi
se vidjelo koji su razmjefi 51ete, Nakon Sto ured Komore prikupi podatke, Vrjeie moLedonijeti
odluku o isplati pomoii.
Prijedlog je jednoglasno usvcrjen.

Ad6) Razno

upit iz strcrje podruZnice vezano uz mogucu
e:njala od 2006. godine. predsjednik Komore

nu revizija kategoizacije pacijenata, kao i

Clanica Vijeda HKMS pitala je za izbore
Predsjednik Vijeia rekao .je kako ce zamj
odrZavanju izbora tijekom jeseni, a prlje odrL
kako tijekom listopada kreiu izmjene i dopr
g1o..9y1a tijekom sljedeie godine planira si izradanovog zakona.
Clan Vijeia FIKMS iz Koprivnidko-kriZevadke Zupa.nije poOs;etio je na sludajeve u kojima
magistre sestrinstva nemaju zavrseno prethodno ottarouaoj 

"- 
tu i"di"insku sestru. Smatra

kako bi se Komora o tome trebala javno oditovati, a osobito Agenciji za visoko obrazovanje.
Predsjednik jer izvijestio o tome da ce se sljedeii tjedan odrlarr sastanak povjerenstva za
sestrinstvo u Ministarstvu :zdravstva na kojem 6e, se rrastaviti rad na specijalistidkom
usavr5avanj u rnedicinskih ses tara.
Predsiednik Komore izvijestio je kako je u Komori bila inspekcija Ministarstva financija kojaje ustanovila kako je poslovanje Komore uredno, kao i inspeiija Ministarstva rada koja iakodlr
nij e utvrdila nikakve nepravilnosti.
Izvijestio je na.zodne o povijer;noj zbircikoju ima kolega, a lloji planira u mirovinu. Buduci dai HUMS ima povijesnu zbirku, razgovaralo se moguin,rrti ir,tug*j azbirkeza koju bi se koristio
1. kat ureda Komore. Rekao je kako ce zatraLiti sirudnu procjenuzbirke.



Sjednica je zawlila s radom u 14.40 sati.


